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Z Á P I S N I C A 

 

zo zasadnutia Komisie sociálnych vecí a verejného poriadku Mestského 

zastupiteľstva v Trenčíne konaného dňa 07.10.2020 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

 

Prítomní členovia: p. Eva Struhárová, p. MUDr. Šimon Žďárský, Bc. Mária Machová,  

p. Ing. Mgr. Juraj Štilicha, Mgr. Ľubomír Vavruš, Dr. Jozef Hrubo 

 

Ospravedlnení:  

 

Rokovanie viedla p. Eva Struhárová, predsedníčka komisie. 

 

Program  podľa pozvánky: 

 

1. Otvorenie a schválenie programu 

 

2. Prerokovanie žiadosti o doplnenie osoby do nájomnej zmluvy  

Predkladá: Mgr. Vladimíra Halienková 

 

3. Predĺženie nájomných zmlúv 

Predkladá: Mgr. Vladimíra Halienková 

 

4. Rôzne 

 

 

 

K bodu č. 1 

  

Otvorenie a schválenie programu 

 

Zasadnutie komisie viedla predsedníčka komisie pani Eva Struhárová. V úvode 

stretnutia privítala prítomných na zasadnutí a oboznámila ich s programom komisie. 

Informovala zúčastnených, že sadnutia sa zúčastní aj pán MUDr. Šimon Žďárský, ktorý sa 

dostaví neskôr. Konštatovala a vyhlásila, že zasadnutie komisie  je uznášaniaschopné.  

 

Komisia jednohlasne odsúhlasila program zasadnutia: 

 

Za : 5                  Proti : 0                 Zdržal sa : 0 

 

Pani predsedníčka Eva Struhárová ďalej informovala prítomných členov komisie, že 

na zasadnutí vystúpi v bode č. 4, s názvom „Rôzne“, nájomca pani Simona Rapanová spolu 

s priateľom pánom Jaroslavom Balážom a jeho matkou pani Soňou Balážovou, ktorí sa na 

zasadnutie dostavili na základe predchádzajúceho doručeného písomného predvolania, pričom 

zároveň požiadali o možnosť vystúpiť. Pri prerokovávaní predmetného bodu programu pani 

predsedníčka menovaným udelí slovo v zmysle čl. 6 ods. 12 Rokovacieho poriadku komisií 

Mestského zastupiteľstva v Trenčíne. Rokovanie prebiehalo v zmysle a v súlade s platnými 

protiepidemiologickými opatreniami.  
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Na zasadnutie Komisie sociálnych vecí a verejného poriadku sa dostavil člen komisie 

pán MUDr. Šimon Žďárský. 

 

 

 

K bodu č. 2 

 

Prerokovanie žiadosti o doplnenie osoby do nájomnej zmluvy 

Predkladá: Mgr. Vladimíra Halienková 

 

1. Žiadateľka : pani Jaroslava Hriadeľová 

 

Pani Jaroslava Hriadelová je nájomcom 2-izbového bytu na ul. Veľkomoravská č. 

2839/15. Byt užíva od 09.10.2018. Byt jej bol pridelený s manželom, avšak manžel zomrel. 

Dňa 14.09.2020 sa pani Jaroslava Hriadelová obrátila na Útvar sociálnych vecí MsÚ TN so 

žiadosťou o doplnenie ako spoločného užívateľa bytu do Zmluvy o nájme bytu syna: Michal 

Bagin, trvale bytom Jasná 474/3, Trenčín. V žiadosti ako dôvod uviedla, že nakoľko jej 

zomrel manžel, syn ju bude v spoločnej domácnosti podporovať psychicky a aj finančne. 

 

UZNESENIE č. 51 

 

Komisia počtom hlasov 6 za, zo 6 prítomných členov komisie schvaľuje doplniť 

Michala Bagina do Zmluvy o nájme bytu Jaroslavy Hriadelovej. 

 

 

 

 2. Žiadateľka : pani Jana Veliká Kariková 

 

Pani Jana Veliká Kariková je nájomcom 2-izbového bytu na ul. Východná č. 6690/33. 

Byt užíva od 05.04.2019. Byt jej bol pridelený s dvoma deťmi. Dňa 29.09.2020 sa pani Jana 

Veliká Kariková obrátila na Útvar sociálnych vecí MsÚ TN so žiadosťou o doplnenie ako 

spoločného užívateľa bytu do Zmluvy o nájme bytu manžela: Pavol Veliký, trvale bytom 

Žilinská 540/9, Trenčianska Teplá. V žiadosti ako dôvod uviedla, že sa dňa 12.09.2020 vzali a 

chcú žiť v spoločnej domácnosti. 

 

UZNESENIE č. 52 

 

Komisia počtom hlasov 5 za, 1 proti, zo 6 prítomných členov komisie schvaľuje 

doplniť Pavla Velikého do Zmluvy o nájme bytu Jany Velikej Karikovej. 

 

 

 

K bodu č. 3 

 

Predĺženie nájomných zmlúv 

Predkladá: Mgr. Vladimíra Halienková 

 

1. Nájomcovia : manželia Mikolášková Marta a Mikolášek Jozef 
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UZNESENIE č. 53 

 

Komisia počtom hlasov 6 za, zo 6 prítomných členov komisie odporúča žiadosti 

Marty Mikoláškovej a manž. Jozefa Mikoláška o predĺženie nájomnej zmluvy k 1-

izbovému bytu č. 23 na ul. Východná 6690/31 vo vlastníctve mesta Trenčín vyhovieť na 

dobu určitú od 01.01.2021 do 31.12.2023. 

 

Odôvodnenie: 

 

Žiadatelia majú platnú nájomnú zmluvu do 31.12.2020 na 1-izbový byt č. 23 na ul. 

Východná 6690/31. 

 

Mesto Trenčín má vo vlastníctve 61 bytových jednotiek na ul. Východná 6690/31, 33, 

ktoré boli nadobudnuté za podpory ŠFRB a dotácie z Ministerstva výstavby a regionálneho 

rozvoja Slovenskej republiky. 

 

Na predmetné byty sa vzťahuje zákon č. 443/2010 Z. z. o dotáciách na rozvoj  bývania 

a o sociálnom bývaní, ktorý sa v § 12 ods. 3 a ods. 4 písm. a) a b) zaoberá opakovaným 

uzatvorením nájomnej zmluvy, pri dodržiavaní podmienok uvedených v nájomnej zmluve 

a v zákone č. 443/2010 Z. z. 

 

Uvedení žiadatelia, ktorí žiadajú o opakované uzatvorenie nájomnej zmluvy o nájme 

bytu: 

- spĺňajú finančné kritérium, t.j. mesačný príjem nájomcu neprevyšuje 

triapolnásobok životného minima, 

- riadne a včas si platia predpísaný nájom a služby spojené s užívaním bytu, 

- nepoškodili a neznehodnotili nájomný byt vo vlastníctve mesta, 

- neporušili ostatné podmienky uvedené v Zmluve o nájme bytu. 

 

Spoločným užívateľom bytu je: 

- syn Daniel Mikolášek 

 

 

 

2. Nájomcovia : Mandinec Jozef a Barčíková Marcela 

 

UZNESENIE č. 54 

 

Komisia počtom hlasov 6 za, zo 6 prítomných členov komisie odporúča žiadosti 

Jozefa Mandinca a Marcely Barčíkovej o predĺženie nájomnej zmluvy ku garsónke č. 11 na 

ul. Kasárenská 1725/5A vo vlastníctve mesta Trenčín vyhovieť na dobu určitú od 

01.01.2021 do 31.12.2023. 

 

Odôvodnenie: 

 

Žiadatelia majú platnú nájomnú zmluvu do 31.12.2020 na garsónku č. 11 na ul. 

Kasárenská 1725/5A. 



4 

 

Mesto Trenčín má vo vlastníctve 16 bytových jednotiek na ul. Kasárenská 1725/5A, 

ktoré boli nadobudnuté za podpory ŠFRB a dotácie z Ministerstva výstavby a regionálneho 

rozvoja Slovenskej republiky. 

 

Na predmetné byty sa vzťahuje zákon č. 443/2010 Z. z. o dotáciách na rozvoj  bývania 

a o sociálnom bývaní, ktorý sa v § 12 ods. 3 a ods. 4 písm. a) a b) zaoberá opakovaným 

uzatvorením nájomnej zmluvy, pri dodržiavaní podmienok uvedených v nájomnej zmluve 

a v zákone č. 443/2010 Z. z. 

 

Uvedení žiadatelia, ktorí žiadajú o opakované uzatvorenie nájomnej zmluvy o nájme 

bytu: 

- spĺňajú finančné kritérium, t.j. mesačný príjem nájomcu neprevyšuje 

triapolnásobok životného minima, 

- riadne a včas si platia predpísaný nájom a služby spojené s užívaním bytu, 

- neporušili ostatné podmienky uvedené v Zmluve o nájme bytu. 

 

Spoločnými užívateľmi bytu sú: 

- dcéra Monika Mandincová 

- dcéra Stanislava Mandincová 

- dcéra Kristína Mandincová 

 

 

 

K bodu č. 4 - Rôzne: 

 

1. pani Struhárová: privítala predvolanú pani Simonu Rapanovú, ktorá sa dostavila spolu s 

priateľom pánom Jaroslavom Balážom a jeho matkou pani Soňou Balážovou. Pokračovala, že 

členovia KSV a VP dostali informáciu, že v pridelenom byte č. 15 prebýva a prespáva aj pani 

Gabriela Radecká, na čo poukazujú obyvatelia na Kasárenskej ulici. Dodala, že pri 

prideľovaní bytu č. 15 bola Simona Rapanová komisiou upozornená, že nebude v tomto byte 

prebývať pani Gabriela Radecká, ktorá v jej pridelenej bunke č. 17 dlhodobo neplatí za nájom 

a vodu a zároveň ju t. č. neoprávnene užíva. 

 

vystúpili pani Simona Rapanová spolu s priateľom pánom Jaroslavom Balážom a jeho matkou 

pani Soňou Balážovou: ktorí uviedli, že pani Gabriela Radecká v byte č. 15 neprebýva, iba 

chodieva občas na návštevy. Pokračovali, že pani Gabriela Radecká neplatila za vodu a z toho 

dôvodu ju odpojili, preto si chodieva v rámci návštevy vodu naberať k dcére do bytu č. 15. 

 

KSV a VP: dôrazne upozornila pani Simonu Rapanovú na dodržiavanie podmienok nájomnej 

zmluvy k pridelenému bytu č. 15 na Kasárenskej ulici. V opačnom prípade môže dôjsť 

k nepredĺženiu nájomnej zmluvy. 

 

2. pani Struhárová: sa opýtala, ako sa naďalej postupuje s dlžníkmi, ktorí majú výrazné 

nedoplatky na nájomnom v mestských nájomných bytoch. 

 

pani Ďurechová, MBA: podrobne informovala o jednotlivých nájomcoch a konkrétnych 

spôsoboch, akými sa s v zmysle platnej legislatívny s neplatičmi vysporiadavajú. Dodala, že 

všetci dlžníci sú priebežne vyzývaní písomne aj telefonicky, pričom sú informovaní o výške 
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nedoplatku a konzekvenciách za neuhradenie dlhov. V niektorých prípadoch boli zaslané 

výpovede z nájmu alebo dohodnuté splátkové kalendáre. 

 

3. pani Struhárová: informovala zasadajúcich o odpovedi na požiadavku vznesenú zo 

zasadnutia komisie zo dňa 02.09.2020, ktorá znela: „KSV a VP žiada a navrhuje začatie 

diskusie o možnosti vybudovania kuchyne/vývarovne, ktorá by bola v správe mesta Trenčín. 

Zabezpečovala by prípravu a rozvoz jedál primárne pre materské školy, zariadenia 

sociálnych služieb mesta Trenčín (detské jasle, zariadenie pre seniorov, zariadenie 

opatrovateľskej služby), ale aj pre iné subjekty. Zriadenie a prevádzkovanie navrhovanej 

veľkokapacitnej kuchyne/vývarovne by prinieslo zvýšenie efektivity v poskytovaní stravy. 

Zároveň by vznikli ekonomické úspory, nakoľko by nebolo potrebné kompletné vybavenie 

jednotlivých kuchýň, napr. v materských školách.“ Pokračovala, že bola z MsÚ TN zaslaná 

nasledovná odpoveď: „Mesto Trenčín vypracuje analýzu uskutočniteľnosti a s výsledkami 

bude informovať komisiu sociálnych vecí a verejného poriadku.“ V tejto nadväznosti 

pokračovala a oboznámila prítomných s aktuálnym vyjadrením riaditeľky SSMTN pani Ing. 

Edity Prekopovej, ktorá sa po zadaní tejto úlohy stretla dňa 29.09.2020 s Ing. Rastislavom 

Masarykom (riaditeľ Školských zariadení mesta Trenčín) a Ing. Ľubicou Horňáčkovou 

(vedúca Útvaru školstva MsÚ TN). Následne odprezentovala prijaté informácie: 

ŠZMTN -  prevádzkujú 14 školských jedální, denná kapacita spolu cca 1500 detí a 200 

zamestnancov. SSMTN - kapacita klientov pobytových zariadení je 211, do domácností sa 

vozí cca 90 obedov. Druhy stravy pre klientov SSMTN: šetriaca, diabetická, bezlepková, 

racionálna. Po zadaní týchto základných informácií dospeli k nasledujúcemu názoru: 

„Zabezpečiť prípravu a dovoz stravy pre takto rôznorodé zariadenia nie je možné, už len z 

dôvodu normovania stravy. Pre deti sú iné normy ako pre zdravých dospelých, pre SSMTN sú 

potrebné minimálne tri druhy diét.“ Stravu pre deti do MŠ je potrebné pripraviť a rozviesť na 

jednotlivé MŠ v rovnakom čase, čo by bol problém v súčasnej mestskej doprave, zabezpečiť 

viacero automobilov na rozvoz stravy a tým aj vodičov. Základné školy sa do možnosti 

spoločnej kuchyne ani nezahrnuli. Príprava stravy pre 1500 detí (raňajky, desiata, obed, 

olovrant) v MŠ a 300 klientov v SSMTN nie je predstaviteľná z hľadiska logistiky rozvozu a 

náročnosti na rozmanitosť štruktúry stravníkov. Pôvodný zámer bol, že sa zrušia kuchyne v 

MŠ čím sa ušetrí na osobné výdavky na zamestnancov kuchýň, nebude 14 jedální ale 1. 

Príprava stravy pre MŠ na jednom mieste neušetrí všetkých zamestnancov kuchýň, nakoľko 

stravu v jednotlivých MŠ musí niekto rozdeliť na jednotlivé porcie a potom upratať a umyť 

prepravné nádoby a riad. Aby mala analýza možnosti vybudovania stravovacej prevádzky v 

meste TN nejakú vypovedaciu hodnotu navrhujeme: „aby sa analýza vypracovala pre potreby 

SSMTN a seniorov Mesta TN“. OBEDY SPOLU:  cca 400ks denne Obedy denne cca 110 

kusov (ZOS + ZPS), rozvoz po meste denne cca 90 kusov, stravovanie seniorov Mesta 

Trenčín (noví stravníci) – cca 60 (odhad), iné subjekty – v prípade voľnej kapacity kuchyne. 

Celodenná strava denne cca 100 kusov (raňajky, desiata, obed, olovrant, večera, pre DIA 

stravu druhá večera). Druhy stravy: šetriaca, diabetická, racionálna. Toto by boli základné 

požiadavky na kapacitu kuchyne pri navrhovaní veľkosti kuchyne, vybavenia jednotlivými 

spotrebičmi, personálnymi potrebami, logistickým zázemím. 

 

pani Struhárová: ďalej dodala, že vyššie uvedenú informáciu nemožno považovať za 

„analýzu“ odborných útvarov. Predsa normovanie stravy pre rôzne skupiny stravníkov, či 

diéty, nemôže byť pre žiadneho odborníka problém, nikto ani nespochybňuje, že v MŠ je 

potrebné ponechať jedáleň a výdajňu stravy a pod., ale je rozdiel mať napr. 14 kvalitne 

vybavených kuchýň a mať 14 dobre vybavených výdajní stravy s jedálňami, samozrejme 

logistiku rozvozu stravy tiež by bolo treba nastaviť. No zo strany komisie to bol návrh, ktorý 
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si žiada inú analýzu a je nám jasné, že nedá sa to spraviť na jednom sedení a hlavne teraz, keď 

sa riešia vážne problémy v súvislosti s pandémiou COVID - 19. 

 

pani Bc. Machová: konštatovala, že je potrebné vo veci vyvolať ďalšiu a širšiu diskusiu, s čím 

sa stotožnili ostatní členovia Komisie sociálnych vecí a verejného poriadku. 

 

4. pani Struhárová: sa opýtala na ľudí bez domova, ktorí využívajú nízkoprahové denné 

centrum a nocľaháreň na ul. M. Nešpora č. 8 a na aktuálnu situáciu ohľadom tejto 

exkludovanej cieľovej skupiny obyvateľov v kontexte na koronavírus. 

 

pán Mgr. Barinec: reagoval, že ľuďom bez prístrešia aj v tomto náročnom období naďalej 

poskytujú sociálnu službu krízovej intervencie so zreteľom na protiepidemiologické 

opatrenia. Pokračoval, že pri vstupe klientov do zariadenia informujú o predmetnej chorobe, 

merajú telesnú teplotu, dezinfikujú ruky a rozdávajú rúška na prekrytie úst a nosa. Veľký 

dôraz sa kladie nielen na hygienu a dezinfekciu klientov, ale aj samotného zariadenia z 

dôvodu zamedzenia a minimalizovania šírenia nového koronavírusu. 

  

pán Mgr. Čech: dodal, že priamo v teréne a prirodzenom prostredí je ľuďom bez domova 

pohybujúcim sa v meste Trenčín meraná telesná teplota bezkontaktným teplomerom a sú 

rozdávané rúška na prekrytie tváre. Poznamenal, že okrem osvety cielenej proti šíreniu 

nákazy sú u tejto subkultúry obyvateľov zisťované a pozorované subjektívne i objektívne 

príznaky ochorenia na COVID – 19, pričom doposiaľ nebolo toto infekčné ochorenie u 

sociálne vylúčených ľudí takýmto spôsobom zaznamenané. 

 

 

 

Záver 

 

Na záver pani Struhárová, predsedníčka komisie, poďakovala prítomným za účasť 

a ukončila zasadnutie Komisie sociálnych vecí a verejného poriadku.  

 

 

 

Zapísal: Mgr. Patrik Čech, garant komisie  

dňa 20.10.2020 

 

 

     

 

 

     Eva Struhárová v.r. 

                     Predsedníčka komisie 

 

 

 


